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UITTREKSEL 
 

 

Aanwezig: 

- de voorzitter: H. Wijers - Van der Linden (SV); 

- de leden: J. Coolen, H. Sleven en E. van Tilburg (allen SV), E. Franzen en B. Grabert (beiden 

   RO), M. Bongers en J. Visser (CDA), A. Kierkels (D66), J. van der Stappen (i.p.v. L. van 

   Kessel; PAL), R. Thomassen (VVD) en R. Verheul (LS). 

- de griffier: W. Cornelissen. 

 

Mede deelnemend aan de beraadslagingen (ex art. 16 Verordening op de commissies): 

- P. Verlinden, M. Graef, S. Backus en R. Martens (wethouders) 

- J. Heideman (jurist), bij agendapunt 5.2; 

- L. Ponsen (senior projectleider), bij agendapunt 5.3; 

- R. Wilms (lid projectteam Regionale Energie Strategie te Venlo, maar ook: beleidsmedewerker 

  duurzaamheid, gemeente Leudal), bij agendapunt 6. 

 

NB 1. 

Vanwege de landelijke coronavirus beperkingen had de burgemeester in de 

presidiumvergadering van 2feb21 laten weten dat zij had besloten dat de 

commissievergadering digitaal diende plaats te vinden. 

 

NB 2. 

De commissievergadering werd via internet in beeld en geluid uitgezonden.  

Via deze hyperlink kan de vergadering achteraf worden geraadpleegd. 

 

Nr. Betreft 

 

14 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ingekomen stukken 

 

14.2 Brief namens J. Linssen te Horn e.a. 14 januari 2021 over door college medio 

        2019 geweigerde coulancebetaling inzake restauratie dak schuur Posthuisweg 

        12 Horn 

 

De vertegenwoordigers van de fracties Samen Verder, CDA, Progressief Akkoord Leudal en 

Leudal Sociaal ondersteunen het pleidooi van de VVD om het college te vragen in overleg te 

treden met verzoeker om tot een vergelijk te komen. 

 

Portefeuillehouder wethouder M. Graef zegt dat de commissie in 2018 ook al eens over deze 

kwestie heeft gesproken. Dat heeft er uiteindelijk, medio 2019, toe geleid dat het college heeft 

besloten om de gevraagde coulancebetaling niet toe te kennen. 

De schuldvraag ligt overigens niet zo duidelijk als sommigen stellen. Los daarvan heeft het 

college gevraagd om een deugdelijk onderbouwd gespecificeerd verzoek, dat heeft het college 

evenwel nooit gekregen. Vandaar de afwijzing door het college. Daarnaast heeft het college 

verzoeker geopperd een claim bij de gemeentelijke verzekeraar in te dienen. 

https://channel.royalcast.com/gemeenteleudal/#!/gemeenteleudal/20210302_1
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De heer R. Thomassen zegt te overwegen met (de advocaat van) de briefschrijver te 

contacteren om het verzoek tot coulancebetaling deugdelijk onderbouwd richting het college te 

krijgen. 

 

De commissie neemt het stuk overigens voor kennisgeving aan. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


